سيـــرة ذاتيـــة

- معلومات شخصية:
- الاسم : أحمد فرج خليفة أبو عائشة.
 - الجنسية : ليبي
 - تاريخ الميلاد : 1966/01/01م
 - مكان الميلاد : زليتن/ ليبيا
 - الحالة الاجتماعية : متزوج
 - المؤهلات العلمية :
- بكالوريوس فيزياء جامعة بنغازي 1989م
- ماجستير فيزياء الأكاديمية الليبية 2007م
- ليسانس لغة انجليزية كلية التربية جامعة المرقب 2002م
 - الدرجة العلمية: محاضر
 - الوظائف التي تم شغلها:
- عضو هيئة تدريس قسم الفيزياء كلية التربية الجامعة الأسمرية الإسلامية 2017
 - مدرس فيزياء بالمرحلة الثانوية 1989- 1998م
 - مدرس لغة انجليزية متعاون 2002- 2010م
 - مفتش فيزياء بوزارة التعليم 1998 2010م
 - مدرب رئيسي طرق تدريس حديثة بالمركز العام للتدريب وتطوير التعليم 2010-2017
- عضو هيئة تدريس متعاون بجامعات: المرقب مصر اته سرت الأسمرية 2008–2017.
 - عضو هيئة تدريس متعاون بالمعهد العالى للعلوم والتقنية زليتن 2017-2019.
 - عضو هيئة تدريس قار بقسم الفيزياء كلية التربية الجامعة الأسمرية 2017 –
 - رئيس قسم الجودة وتقييم الأداء بكلية التربية الجامعة الأسمرية 2019 2023.
 - رئيس قسم التوثيق والمعلومات بكلية التربية 2023
 - الدورات التدريبية:
 - دورة لغة انجليزية طرابلس 2009–2010
 - دورة اعداد مدربي طرق تدريس حديثة 2009–2010 سنغافورة
 - دورات محلية، اعداد مناهج وامتحانات الكترونية وجودة تعليم 2007-2012
 - دورة إعداد الحقائب التدريبية طرابلس 2016م
 - دورة مشروع WHEEL في برنامج +Erasmus تونس 2022.
- اللغات: اللغة العربية قراءة وكتابة اللغة الانجليزية قراءة وكتابة وترجمة من وإلى اللغة العربية.
- المهارات الحاسوبية: الطباعة باللغتين العربية والإنجليزية، استخدام برنامج إعداد الشرائح (بوربوينت).
 - عدد الأوراق البحثية المنشورة: 4



personal information:

- Name: Ahmed Faraj Khalifa Abu Aaisha.
- Nationality: Libyan
- Date of birth: 01/01/1966.
- Place of birth: Zliten/Libya
- Marital status: Married
- Qualifications:
- Bachelor's degree in Physics University of Benghazi 1989.
- Master of Physics Libyan Academy 2007.
- Licence of English Language College of Education Al-Marqab University, 2002.
- Academic degree: Lecturer

• **Positions filled:** - Faculty member - Department of Physics - College of Education - Alasmariya Islamic University - 2017-

- Physics teacher at the secondary schools 1989-1998.
- Collaborating English teacher 2002-2010.
- Physics Inspector at the Ministry of Education 1998-2010.

- Master trainer of modern teaching methods at the General Center for Training and Educational Development 2010-2017.

- Collaborating faculty member at the universities of: Al-Marqab - Misurata - Sirte - Al-Alasmariya 2008-2017.

- Collaborating faculty member at the Higher Institute of Science and Technology - Zliten 2017-2019.

- Permanent faculty member in the Department of Physics - College of Education - Alasmariya University 2017-

- Head of the Department of Quality and Performance Evaluation at the College of Education - Alasmariya University 2019-2023.

- Head of the Documentation and Information Department at the College of Education 2023-

- training courses:
- English language course Tripoli 2009-2010.
- Training course for trainers of modern teaching methods, Singapore 2009-2010.
- Local courses, preparation of electronic curricula and exams, and quality of education 2007-2012.
- Training package preparation course Tripoli 2016.
- WHEEL project course in the Erasmus+ program Tunisia 2022.
- Languages: Arabic, reading and writing English, reading, writing, and translating to and from Arabic.
- Computer skills: typing in Arabic and English, using the slide preparation program (PowerPoint).
- Number of published papers: 4



A CV